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Teren jest już przygotowany - mówi nam Janina Żagan burmistrz Skoczowa. Mowa o gruncie na którym staną cztery
pierwsze kontenery - mieszkania socjalne. Burmistrz chce zrealizować pomysł sprzed kilku miesięcy by rodziny,
które od wielu lat nie mają się gdzie podziać umieszczać właśnie w kontenerach socjalnych 
Gmina wysłała już zapytanie o cenę do kilkunastu firm produkujących takie mieszkania. Do końca miesiąca
powinniśmy dostać odpowiedzi - przekonuje Janina Żagan. 

POSŁUCHAJ RELACJI

W Skoczowie okres oczekiwania na lokal socjalny wynosi 7 lat - w kolejce stoi ponad 100 rodzin. 4 kontenery
problemu nie rozwiążą ale zawsze to coś. To kto pierwszy zamieszka w tych mieszkaniach zadecyduje o tym
specjalna komisja, 

POSŁUCHAJ RELACJI

Kontenery staną na ulicy Dolny Bór.

Jan Bacza

/files/edit/File/kont_1.mp3
/files/edit/File/kont_2.mp3

	Będą mieszkania w kontenerach

